
58 - interpelacja, XXIII sesja Rady Miejskiej, 30 marca 2016 r. 

Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny poinformował, że kiedy jeszcze pracowała Komisja ds. „ringu”, zadał pytanie, jakie 

szkody podczas budowy ringu poczyniono w mieniu sąsiadów, które trzeba naprawić. Dodał, 

że między innymi Spółdzielnia wystosowała do ZIM-u pismo z 21 października 2015 r., w 

którym wyszczególniono 9 pozycji uzgodnionych z wykonawcą. Do dzisiaj tylko 3 są 

zrealizowane. 

Ponieważ chciałby, żeby jak zwykle na wiosnę osiedla wyglądały przyzwoicie, a wykonawcy 

już na budowie nie ma – zapytał, kto i kiedy te szkody naprawi; czy ewentualnie Spółdzielnia 

ma to zrobić i kto wtedy pokryje koszty.  
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